
PROTOKÓŁ NR 53/13

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 14 stycznia 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 19:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz, 

3. Kamila Pietraszek,

4. Zofia Ujma,

5. Maria Zielińska,

6. Krzysztof Kapała,

7. Mariusz Kubiak,

8. Zbigniew Mazurak,

9. Paweł Pituch,

10. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Teresa Szczepańska, Adam Bierowski. 

Zaproszone osoby: 

11. Mirosław Górecki,

12. Andrzej Machnica,

13. Agata Młodawska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Dyskusja i wnioski do planowanego budżetu na 2013 r.

3. Sprawy różne. 

Ad.  1  Komisji  B.P.iF.  zebrała  się  aby  omówić  plan  budżetu  na  2013  r.  Posiedzenie  otworzył 

Przewodniczący P. Artur Wrona. Na posiedzenie komisji przybyła Pani Skarbnik, Pan Burmistrz. 

Ad. 2 Odnośnie uwag jakie zgłaszali radni na poprzednim posiedzeniu komisji, pierwszym tematem 

było  pomieszczenie  po ówczesnym dworcu PKP przejętym przez  U.M.  od Dyrekcji  Kolei.  Pan Burmistrz  

oświadczył że środki zabezpieczone w budżecie pozwolą na wykonanie inwentaryzacji  oraz przygotowanie 

dokumentacji zgodnie z koncepcją przeznaczenia tego budynku.

Jeżeli chodzi o środki przeznaczone na remonty zabytków na które jest przeznaczone 80 tys. zł, to i tak Rada 

Miejska decyduje o każdorazowym przyznaniu tychże środków dla spełniających warunki zainteresowanych 

którzy się o nie ubiegają.

P. Machnica pytał o łącznik który ma być zrobiony między ul. 1-go Maja a ul. Jagiellończyka. P. Burmistrz  

odniósł się do sprawy stwierdzając że będą na to środki z rewitalizacji a dzięki temu że planowana jest tam  
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świetlica dla społeczności romskiej to środki tzw. „romskie” pozwolą na wybudowanie tego łącznika. 

P. Machnica pytał również o ul. Szkolną której remont przewidziany jest na 2013 r. Środki na ten cel  są 

zaplanowane w kwocie 100 tys. zł.

Na  pytanie  o  terapię  zajęciową,  P.  Burmistrz  odpowiedział  że  pieniądze  na  terapię  zajęciową  są  już  w 

starostwie umowę ze stowarzyszeniem musi podpisać prezes P. Karwowski a U.M. w Kowarach podpisze 

wówczas umowę na wynajem pomieszczenia. W marcu 2013 r. najprawdopodobniej rozpoczną się warsztaty 

terapii zajęciowej. Radna P. Pietraszek zwróciła uwagę na brak środków dla klubu „Olimpia”. Pan Burmistrz 

odpowiedział że „Olimpia” jako stowarzyszenie ma możliwość ubiegania się o środki, niestety nie wykazują 

żadnej  inicjatywy.  Na uwagę o środki na przekształcenie tzw.  „Wyspy”,  P. Burmistrz oświadczył  że jeżeli  

przyszły inwestor określi się co tam będzie robił, to środki na przekształcenie na pewno się znajdą.

O godz. 18:10 posiedzenie opuścił P. Burmistrz, następnie radni: P. Pituch, P. Kapała, P. Szymczyk.

Radni zaczęli składać wnioski o zmiany.

P.  Klepacz  złożyła  wniosek  aby  w  Kowarach  uruchomić  punkt  obsługi  bezrobotnych,  przegłosowano 

(jednogłośnie).

Następny był wniosek P. Wrony o zabezpieczenie środków na drzwi w Szkole nr 3, tj. 5000 zł które należy 

ściągnąć ze środków na remont zabytkowych kamienic. (jednogłośnie)

P. Machnica zawnioskował o zdjęcie 50 tys. zł również z kwoty 80 tys. na remont zabytków i przeznaczenie 

tych środków na remont ul. Szkolnej. (7 za, 1 przeciw, 1 wstrzym.)

Pani Zielińska zawnioskowała o kwotę 4 tys. zł na etat świetlicowej w Szkole nr 3 i środki te miały by być z 

rozdziału 75023 paragraf 4010. (jednogłośnie)

Wniosek P. Zielińskiej dotyczył zdjęcia kwoty 2 tys. zł z warsztatów twórczości włókna i przeznaczenie tych 

środków na turniej piłki  nożnej i  siatkowej podczas obchodów 500 lecia Kowar.  Wniosek o ograniczenie 

środków do dyspozycji Pana Burmistrza z 2 mln zł do 500 tys. złożył P. Mazurak. Przegłosowano 5 za, 2  

wstrzym. 

Taką kwotę mógłby Pan Burmistrz zaciągnąć jako kredyt o wyższych kwotach decydowałaby Rada Miejska.   

Wnioski Komisji:

Komisja Budżetu Planowania i Finansów składa następujące wnioski do Pana Burmistrza:

a) Przy współpracy z Dyr. PUP P. Filipczuk uruchomić w Kowarach punkt obsługi bezrobotnych, którzy teraz  

muszą jeździć do Jeleniej Góry nie mając często za co, aby się podpisać. (jednogłośnie) 

b) K.B.P.iF. wnioskuje o zabezpieczenie kwoty 5 tys. zł na drzwi do szkoły nr 3. Kwotę tę ściągnąć z 80 tys.  

przeznaczonych na remont zabytków (jednogłośnie)

c) również z tej kwoty ściągnąć 50 tys. i przeznaczyć na remont ul. Szkolnej (7 za, 1 przeciw, 1 wstrzym.)

d) z kwoty 5 tys. zł na warsztaty twórcze włókna ściągnąć 2 tys. zł i przeznaczyć na turniej piłkarski z okazji  

500 lecia Kowar (jednogłośnie)

e) Z rozdziału 75023 paragraf 4010, zdjąć 4 tys. zł i zabezpieczyć te środki na etat świetlicowej w Szkole nr 3  

(jednogłośnie)

f) K.B.P.iF. wnioskuje o ograniczenie sumy P. Burmistrzowi na zaciąganie kredytów i pożyczek z 2 mln do  

500 tys. Powyżej 500 tys., jeżeli by P. Burmistrz pożyczał decydowałaby Rada Miejska (5 za, 2 wstrzym.).

2



Protokołowała:                                                                                                                        Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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